
 

 

30-1-2024 

Vragen van de raad ( Rijswijks-Belang) 

Op 12-12-2023 heeft de heer van Malsen een mededeling vanuit het college 
gedaan: 

Citeer: Vandaag kregen alle gemeente in Nederland een brief van het 
Ministerie van Justitie en Veiligheid en de minister van Volkshuisvesting dat wil 
zeggen alle colleges van alle gemeente in Nederland kregen die brief waarin 
aangekondigd wordt dat ze om de druk in Ter Apel te verminderen overgaan 
tot het uitplaatsen van statushouders uit asielzoekerscentra.  

Er zijn 170  gemeente die benaderd worden om in totaal 1360 mensen uit te 
plaatsen. En het gaat hier dus om Statushouders mensen die al een huis een 
verblijfsvergunning hebben in Nederland. Mensen die al gekoppeld zijn aan een 
gemeente en zelfs ook al een woning hebben toegewezen gekregen. Enz enz 
enz mensen zitten te wachten op een huis…. En het COA en Ministeries hebben 
besloten om deze mensen alvast uit te plaatsen en waar doen ze dat…. 

In Hotels en vakantieparken en alle andere tijdelijke accommodaties. 

Het idee is dat deze mensen hier dan dus een paar maanden zullen verblijven, 
alvorens ze naar hun al toegewezen woning gaan.  

Dit gebeurt dus ook in Rijswijk, en dat gaat waarschijnlijk deze week al 
gebeuren, het exacte aantal mensen dat hier op die manier geplaatst gaat 
worden weten dat weten we op dit moment we nog niet. 

Maar de plek  waar ze dit zullen doen is het Best Western hotel. 

Het COA betaald alles!! Betreft het hotel en de gemeente krijgt een vergoeding 
voor de begeleiding. 

De fractie van Rijswijks-Belang heeft de volgende vragen: 

1: Hoeveel van de uitgeplaatste statushouders verblijven nu in het hotel in 
Rijswijk? 



2: Hoeveel van deze statushouders zijn gekoppeld aan Rijswijk? 

3: Hoeveel van deze statushouders zijn gekoppeld aan andere gemeenten? 

4: Waar in Rijswijk komen er woningen vrij waar de statushouders een huis 
krijgen? 

5: Het COA geeft Rijswijk een vergoeding voor de begeleiding, welke capaciteit 
wordt daar voor ingezet en wat houd deze begeleiding in? 

6: Met een oplopende wachtlijst van Rijswijkers die een huis zoeken: 

In 2020:  6.577 Rijswijkers 

In 2021: 6.939 Rijswijkers 

In 2022: 7.462 Rijswijkers 

In 2023: 7.815 Rijswijkers 

Wanneer gaat u als Rijswijkse wethouder wonen hiermee aan de slag?  

Wanneer gaat u zich inzetten om voor deze Rijswijkers een huis te realiseren? 

 

Rijswijks-Belang 
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